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PROTOKÓŁ  Nr 4/11 

z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

z dnia  25 sierpnia  2011 roku 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Wietoszko Wiesława, Przewodniczący Komisji 

2. Derehajło Teresa, członek komisji 

3. Jakubowski Karol, członek komisji 

4. Zienczuk Leszek, członek komisji 

5. Rzepniewski Paweł, członek komisji 

6. Stanisław Derehajło, Wójt  Gminy 

7. Charyton Stanisław, Sekretarz Gminy, 

8. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 

9. Kolejkowicz Mirosław, pracownik U.G. 

10. Iwaniuk Nina, pracownik Urzędu Gminy Boćki 

11. Członkowie Komisji Rewizyjnej oraz członkowie Komisji ds. Promocji, Kultury, 

Oświaty i Spraw Socjalnych  w sprawach dotyczących 1-3 porządku obrad 

12. Krzysztof Bazylewski, Przewodniczący Rady Gminy Boćki 

               Pani  Wiesława Wietoszko Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie o godz. 

10
00

 w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy Boćki.                      

Przewodnicząca stwierdziła, że w posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie Komisji, 

obrady są prawomocne.  

Tematem posiedzenia były następujące sprawy: 

1. Zapoznanie się z wykonaniem budżetu gminy za I półrocze 2011 

2. Omówienie projektów uchwał na Sesję Rady Gminy 

3. Sprawy różne bieżące gminy 

4. Rozpatrzenie informacji na temat umów dzierżawy zawartych przez gminę z 

podmiotami gospodarczymi (osoby fizyczne i prawne) 

5. Analiza przychodów do budżetu gminy z tytułu podatków i opłat lokalnych oraz 

czynszu dzierżawnego od mienia gminnego 

 

ad pkt 1 

Pan Wójt poinformował, że realizacja dochodów w pierwszym półroczu 2011 roku 

przebiegała prawidłowo. Dochody wykonano w granicach 55% zakładanego planu. Wydatki 

budżetowe zostały zrealizowane w 39,91 %, wydatki bieżące w 51,04%, wydatki majątkowe 

w 0,82%, wydatki na oświatę wyniosły 2 mln 257 tysięcy 367 złotych co stanowi 54,60%.    

W pierwszym półroczu 2011 roku  wydatkowano ponad 2 mln zł na spłatę kredytów i 

pożyczek i tak: 340 500 zł spłacono raty kredytów długoterminowych zaciągniętych w latach 

poprzednich; 1 339 912 zł spłacono kredyt krótkoterminowy na wyprzedzające finansowanie 

zadań realizowanych z udziałem środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej; 334 

060 zł spłacono pożyczkę krótkoterminową na wyprzedzające finansowanie zadań 

realizowanych z udziałem środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. 

Stan zadłużenia gminy na koniec pierwszego półrocza 2011 wynosił 3 miliony 609 tysięcy 

500 złotych. Rezerwa budżetowa nie była uruchamiana.  

(Informacja w załączeniu do protokołu) 

ad pkt 2 

Projekty uchwał na sesję Rady Gminy omówili: 

Pani Skarbnik Gminy projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej, oraz projekt w sprawie zmian w budżecie gminy. 
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Pan Sekretarz Gminy, zapoznał z projektem uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru 

zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom zajmującym kierownicze stanowiska w 

szkołach na terenie gminy. Projekt uchwały był przesłany do Kuratorium Oświaty i został 

zaakceptowany. 

Poinformował również, że w związku z wejściem w życie nowej ustawy o opiece nad dziećmi 

w wieku do lat 3,  zachodzi potrzeba podjęcia uchwały w sprawie ustalenia opłaty za wpis do 

rejestru, w przypadku gdyby ktoś zamierzał prowadzić żłobek lub klub dziecięcy. Ustawa 

określa iż prowadzenie żłobka lub klubu jest działalnością  gospodarczą i wymaga wpisu do 

rejestru, który prowadzi gmina. Wpis do rejestru podlega opłacie, która stanowi dochód 

własny gminy.  Wysokość opłaty ustala rada gminy w drodze uchwały. Wysokość opłaty nie 

może być wyższa niż 50% minimalnego wynagrodzenia za pracę ustalonego zgodnie z 

przepisami o minimalnym wynagrodzeniu za pracę. 

Uwag do projektów uchwał radni nie zgłosili. 

ad pkt 3 

W sprawach różnych  omówiono następujące sprawy: 

- sprawę porządkowania oraz zbiórki eternitu w bieżącym roku, 

- potrzebę opłacenia przez gminę VAT-u za scalanie gruntów w obrębie wsi Siekluki i 

Andryjanki  

- przebudowę z rozbudową ujęcia wody w Boćkach, zakończenie prac 20 września br. 

- na przełomie miesiąca wrzesień-październik br, po wszystkich miejscowościach gminy, 

przejdzie specjalna komisja i sprawdzi czy mieszkańcy posiadają zawarte umowy na 

selektywną zbiórkę i odbiór stałych odpadów wytwarzanych w gospodarstwie domowym, 

- planowaną budowę i eksploatację oczyszczalni przydomowych przez gminę, 

- Wójt zgłosił gminę Boćki jako poszkodowaną po nawalnym deszczu. Do zgłoszenia strat w 

uprawach należy wypełnić wnioski, których druki znajdują się u sołtysów i w Urzędzie 

Gminy. Powołana jest komisja do sprawdzenia i do sporządzenia protokołów strat. 

- dyskutowano na temat potrzeby zakupienia do Urzędu Gminy służbowego samochodu. 

Obecna "Skoda" jest zużyta, a samochód jest potrzeby do dowozu dzieci do szkoły specjalnej 

w Bielsku Podlaskim, dla GOPS-u na sporządzanie wywiadów, pracownikom ds. 

drogownictwa, inwestycji i innym. Wszyscy radni  wypowiadali się za pilną potrzebą kupna 

samochodu, sugerowali żeby sprzedać nie użytkowany autosan. 

 Pan Wójt zapytał radnych, czy na budowanej ulicy Nowe Osiedle układać krawężnik? 

Radni jednogłośnie wypowiedzieli się, żeby nie zakładać krawężnika gdyż nie będzie mogła 

odpływać woda i na ulicy będą stały kałuże. 

 Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Podlaski Urząd Wojewódzki w 

Białymstoku według właściwości przekazał skargę Pana M.B. zam. w B. w sprawie 

dotyczącej zawłaszczenia drogi oznaczonej jako działka nr 1034 w miejscowości K. gmina 

Boćki. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść skargi. 

(Kserokopia w załączeniu do protokołu) 

Następnie na posiedzenie poproszono Pana Szymczuk Piotra, inspektora prowadzącego 

sprawy drogownictwa na gminie Boćki. 

Pan Szymczuk Piotr poinformował, że w ewidencji działka nr 1034 figuruje jako droga. 

Ponadto jest w posiadaniu pisma Pana S.K. oraz pisma podpisanego przez 28 właścicieli  

sąsiednich działek, z których wynika że drogę o numerze 1034 wydzielono w czasie scalania 

gruntów w obrębie wsi K. W związku z tym, że droga nie nadawała się do przejazdu, gdyż 

była bagnista i zalana wodą, wówczas na prośbę mieszkańców Pan M.S. ojciec Pana K. 

użyczył swojej działki nr 1052/3 na drogę, która jest użytkowana do dziś. Na  części 

działki1034 wykopany jest zbiornik p.poż. 

Członkowie Komisji udali się w teren, celem zbadania sprawy na gruncie. 



 3 

Stwierdzono iż faktycznie na działce nr 1034 nie ma drogi, działka jest nie przejezdna, 

położona na gruncie bagnistym, mokrym, porośnięta drzewami gatunku olcha, wykopany jest 

staw, ogrodzona. Droga prowadzi przez inną przejezdną działkę udostępnioną przez Pana S., 

rolnicy mają dogodny dojazd do swoich działek. Natomiast do działek położonych za rowem 

melioracyjnym, Urząd Gminy za zgodą właścicieli wykona dwa przepusty w rowie na granicy 

działek. 

Pan S. w zamian za użyczone swoje grunta na drogę, nieprzejezdny pas drogi przeznaczył na 

własne cele.  

ad pkt 4 i 5 

W tym temacie głos zabrała Pani Nina Iwaniuk, poinformowała o umowach dzierżawy 

zawartych przez gminę z podmiotami gospodarczymi oraz przedstawiła analizę przychodów 

do budżetu gminy z tytułu podatków i opłat lokalnych oraz czynszu dzierżawnego od mienia 

gminnego. Gmina posiada zawartych 10 umów na użytkowanie lokali mieszkalnych, 5 umów 

na budynki do prowadzenia działalności gospodarczej, 4 umowy na dzierżawę działek do 

prowadzenia działalności gospodarczej, 4 umowy na dzierżawę nieruchomości rolnych w celu 

ich rolniczego użytkowania. Ponadto jest zawarta umowa  przekazująca w dzierżawę autobus 

Autosan i umowa przekazująca w dzierżawę zabudowaną nieruchomość zbiornicy zwierząt. 

(Informacja w załączeniu do protokołu). 

 

Po wyczerpaniu porządku dziennego posiedzenie zakończono. 

Protokółował: 

Helena Kłosińska 

Przewodniczący Komisji 

Wiesława Wietoszko 

 

 


